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Education Sector in Jubail — Administrative and Financial Affairs Administration
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 طلب تخصيص وحدة سكنية
ALLOTMENT OF HOUSING REQUEST
	اسم مقدم الطلب (رباعياً):
	
	APPLICANT FULL NAME:

	جهة العمل   :
	
	COMPANY:
	
	الإدارة  :
	
	DEPARTMENT:

	رقم الموظف:
	
	EMPLOYEE NO:
	
	الوظيفة :
	
	POSITION: 

	رقم الموظف:
	
	NATIONALTY: 
	
	رقم الهاتف :
	
	TEL. NO:

	
	
	
	
	
	
	


	نوع السكن المطلوب:
	
	TYPE OF HOUSING REQUEST:


	*  طالب السكن:
	
	APPLICANT:
	
	* الضامن:
	
	GUARANTOR:

	الاسم:  
	
	NAME:
	
	الاسم:  
	
	NAME:

	التوقيع:
	
	SIGNATURE:
	
	رقم الموظف:
	
	EMPLOYEE NO :

	التاريخ:
	
	DATE:
	
	رقم الهاتف:
	
	TEL. NO :

	
	
	
	
	التوقيع:
	
	SIGNATURE :


	
	
	
	
	التاريخ:
	
	DATE :

	
	
	
	
	
	
	


	خاص بقسم الشؤون الإدارية:
	
	FOR ADMIN AFFAIRS SECTION USE:


	تاريخ تقديم الطلب :
	
	REQUEST DATE:
	
	سكن هيئة التدريس رقم:
	
	FACULTY BUILDING NO:

	رقم الغرفة: 
	
	ROOM NO.:
	
	
	
	

	مفتش السكن: 
	
	HOUSING NO.:
	
	رئيس قسم الشؤون الإدارية  
	ADMIN. Affairs SECTION  HEAD

	الاسم:  
	
	NAME:
	
	الاسم:  
	
	NAME:

	التوقيع:
	
	SIGNATURE:
	
	التوقيع:
	
	SIGNATURE :

	التاريخ:
	
	DATE:
	
	التاريخ:
	
	DATE :

	
	
	
	
	
	
	


يرجى قراءة خلف النموذج
Please read the terms at back of the form and sign
	شروط السكن                                                                              HOUSING TERMS AND CONDITIONS

	1/ يتحمل الساكن جميع مصاريف النظافة والتصليح والصيانة الناجمة عن الإهمال أو سوء الاستخدام عند إخلائه الغرفة أو أي تلف لعازل الأسطح ناتج عن تركيب طبق الاستقبال الفضائي. 

2/ لايجوز للساكن إجراء أي تعديلات أو إضافات دائمة أو مؤقته على الغرفة إلا بعد أخذ موافقة خطية مسبقة من معهد الجبيل التقني.
3/ يتحمل الساكن/ الضامن أي آثار تترتب في السكن والمبنى في حال تركه للعمل وعدم عمل اخلاء للسكن.

4/ عدم رمي المهملات والنفايات في الممرات المشتركة والمحافظة على  نظافتها اولاً بأول ورمي النفايات بالحاويات الخاصة بها.

5/ عدم تخزين أغراض شخصية في الممرات او تحت درج المبنى.

6/ عدم التدخين داخل المبنى وداخل الغرفة.

7/ في حالة الرغبة في تركيب طبق الاستقبال الفضائي يجب الرجوع لوحدة الصيانة قبل تركيبها.

8/ عدم العبث أو تغطية كاشف الدخان داخل الغرفة وخارجها.

9/ في حال أن الساكن سعودي الجنسية يحق له السكن بمبنى سكن هيئة التدريس لفصل دراسي واحد فقط قابلة للتجديد.

10/ يحق لإدارة المعهد الجبيل التقني نقل الساكن من غرفته إلى غرفة أخرى في حال احتياج المعهد لها.

11/ في حال حصول الساكن على وحدة سكنية خارجية أو بدل سكن من قبل الهيئة الملكية يلزم عليه اخلاء الغرفة خلال مدة لا تتجاوز أسبوع. ويتحمل الساكن/الضامن قيمة إيجار كل يوم بعد هذه الفترة.

12/ الإحترام وعدم إزعاج الساكنين.

13/ يحق لوحدة الصيانة وشركة الصيانة المتعاقده مع الهيئة الملكية دخول الغرفة للصيانة الدورية والحالات الطارئة.



	1- upon check –out, the resident incurs all costs of cleanness, repair and maintenance result from his own negligence or abuse during the period of occupancy or any damages to the roof caused by installing satellite receiver.
2- resident must not make any internal or external alterations or additions to the room without the JTI prior written approval.
3- in case of resignation or exit, the resident/guarantor incurs all costs of damages.
4- don’t throw trash and waste in the common corridors, keep clean and put them in the trash containers.
5- don’t store the personal items in corridors and also underneath the stairs.
6- don’t smoke inside the room and the building.
7- if you want to install the satellite dish, refer to the maintenance unit before installation.
8- don’t tamper with or cover smoke detectors inside or outside rooms.
9- in case the resident is a Saudi citizen, he is entitled to live in the faculty building for one semester only and can be renewed after taking JTI director approval.
10- the administration of jti shall be entitled to transfer the occupant from his room to another one upon jti’s needs.
11- in case the resident obtains an external housing unit or housing allowance by the royal commission, he must vacate the room within a period not exceeding one week.
12- disturbances to the inhabitants is not allowed and must respect.
13- the maintenance unit and the contractor with rc are entitled to enter the room for periodic maintenance work as well as in emergency cases.



توقيع الساكن: ................................................................





RESIDENT SIGNATURE: …………………………………..…………………….. 









